
PARGAS STAD 

RÅDET FÖR PERSONER MED FUNKTIONSNEDSÄTTNING 

Tid: torsdag 25.8.2022 kl.12.00 – 13.15 

Plats: Styrhytten, stadshuset 

 
Närvarande: Alstrand Ulla  medlem 

Andersson Christian ordförande 
Bäckström Nina  vice ordförande 

  Henriksson Harold medlem 
  Karlsson Oskar  medlem    
  Lagerroos Bo  medlem 
  Lehtilä Elina  medlem 
  Lindblom Marianne medlem 
  Lindman-Korpi Regina medlem 
  Nordström Mats medlem 
  Stolzmann Marianna medlem 
  Knuts Åsa  sekreterare 
 
Extra:  Kjellman Anders Mats Nordströms handledare 
   
 
 
  § 25. Öppnande av mötet. 

Ordföranden öppnade mötet kl. 12.00. 
 

  § 26 Mötets laglighet och sammankallande. 
 Ordföranden konstaterade mötet vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 
  § 27 Justering av protokollet från senaste möte. 
 Protokollet från senaste möte justerades. 
 
  § 28 Val av medlem samt personlig suppleant till Egentliga Finlands välfärdsområdes  handikapp- 
 råd.                                                                                                                   

Harold Henriksson och Christian Andersson meddelade att de står till förfogande för valet av 
medlem till Egentliga Finlands välfärdsområdes handikappråd. Efter diskussion föreslog en 
medlem att valet skulle ske genom sluten omröstning. Efter röstningen räknade sekreteraren 
rösterna och resultatet blev följande: Christian 8 röster och Harold 3 röster. Christian Andersson 
valdes till medlem och Harold Henriksson valdes till suppleant. 
 

   § 29 Tillgänglighetsärenden 
Medlemmarna Bo Lagerroos och Christian Andersson besökte i maj Matmalmen Eva och 
Äventyrsgolfen: 
 



Matmalmen Eva: 
Matmalmen Eva gick inte med på att bygga en fast ramp men kunde tänka sig en tillfällig 
flyttbar. Ordföranden begärde en offert på en hopfällbar aluminiumramp. Efter detta 
meddelade Matmalmen Eva att alla investeringar flyttas framåt.  För tillfället är fastigheten till 
salu. Rådet får senare kontakta den nya fastighetsägaren beroende på vilken verksamhet som 
fortsätter i huset. 
 
Äventyrsgolfen: 
Vid besöket till Äventyrsgolfen konstaterade medlemmarna att den utlovande 
kontrastmärkningen ännu saknas, även det nedre trappsteget i trappan borde kontrastmärkas. 
Dessutom finns det en liten kant när man kommer upp på stenplattorna som borde göras något 
åt. Sekreteraren lovade påminna tf tekniska disponenten om detta. 
 
Restaurang Buffalo i Korpo: 
Man kommer bra in till restaurangen med rullstol eller rollator via en ramp men till uteterrassen 
kommer man inte utan hjälp p.g.a trappsteg. En skena som kan ställas fram vid behov skulle 
behövas. Medlemmen Ulla Alstrand lovade kontakta restaurangägaren.  
 
Hunger och Törst: 
Flera personer som besökt restaurangen konstaterar att dörrarna är tunga och vindfånget 
trångt. Det är besvärligt att komma in med rullstol eller rollator via huvudingången. Via 
terrassen eller Harrys Pub lyckas det nog men det är få som känner till dessa ingångar. I nästa 
vecka gör ordföranden och en medlem en kontrollrunda till restaurangen.  
 

 
  § 30 Övriga ärenden 

- rådet har på nytt fått svar på sin skrivelse om den s.k. ”paketautomaten” för utdelning av 
vårdmaterial. Automaten kostar ca 15 000 - 20 000 €. Eftersom ”paketautomaten” är så dyr 
måste den budgeteras och detta betyder att under år 2022 är det i alla fall inte möjligt att 
skaffa en sådan. För tillfället skall det göras försök med att förlänga öppethållningstiderna 
men ännu är det inte fastställt vilken dag/dagar det kommer att gälla. 
 

- Rådet planerar bjuda in äldrerådet till ett gemensamt möte under oktober månad. Rådet 
kom fram till att vi bjuder in social- och hälsovårdschef Miia Lindström samt vårdchef Suvi 
Simelius-Nieminen och näringslivschef Tomas Eklund. Sekreteraren kontaktar berörda. 

 
- en närvårdare kontaktade rådets sekreterare angående den lösa sanden på gången som 

finns mellan Björkebo och gångbron i Centralparken. Den lösa sanden gör det svårt att 

skuffa rullstolar på gångarna. Dessutom har sanden vid broändarna vid denna bro samt vid 

den andra gångbron som finns närmare Reimari försvunnit. Närvårdaren skulle vara glad om 

det vid broändarna kunde fyllas på sand eller något annat material för att lättare kunna 

hantera rullstolarna när de är ut och gå med klienterna. Sekreteraren har meddelat 

parkmästare Annette Backholm om detta. 

 

- den nya funktionshinderlagen kommer om några veckor att behandlas i riksdagen. 

 



- rådets medlemmar får till uppgift att ge förslag på till vem vi skall ge årets 

tillgänglighetsgärningspris. 

 

- Vammaisneuvostopäivä hålls 2.11. Sekreteraren meilar mötets agenda då hon fått den åt 

medlemmarna. Den som vill kan delta i mötet (elektroniskt) men man måste själv anmäla 

sig. 

 

 § 31 Följande möte  
Följande möte planeras att hållas någon gång i oktober gemensamt med äldrerådet. 

 

 

 

Pargas 25.8.2022 

 

________________________   _________________________ 

 Christian Andersson    Åsa Knuts 
 ordförande     sekreterare 
  

  

 

 

 

 

 

 

  
  

 
 

 
  


